

生命河靈糧堂北美蒙古分堂介紹

洛杉磯蒙古靈糧堂 Mongolia Christian Church (in Los Angeles)

加入 joined : 2010 年

地點 Location : Los Angeles, CA

主任牧師 Senior Pastor Rev. Tsogoo Kholoo

網址 <http://mongolianchristianchurch.org/>

簡要介紹: 06/23/2020

洛杉磯蒙古靈糧堂是蒙古烏蘭巴特靈糧堂在美國的分堂，是前萬國逐家佈道團蒙古事工總幹事Tsogoo牧師，在美國攻讀神學院時，參與及牧養的蒙古教會。該教會於2007年建立，在2013年加入生命河的大家庭，成為蒙古烏蘭巴特靈糧堂的分堂，主要是牧養在洛杉磯一帶的蒙古裔族群。加州是全美蒙古裔移民人口最多的州。在洛杉磯地區，蒙古族裔大多生活在韓國城附近的區域，與韓裔社區關係緊密。雖然蒙古裔移民人口較其他亞裔移民少，但聖靈依舊在美國蒙古裔移民的族群中做奇妙的工作。願神使用這個教會帶領旅居洛杉磯的蒙古人，在異鄉認識耶穌基督的愛，同時更將福音帶給他們，成為他們一生真正的依靠和盼望。

Mongolian Christian Church in Los Angeles is one of the United States daughter church of Amid Ug Christian Church in Ulaanbaatar, Mongolia. The lead pastor, Pastor Tsogoo, was the former National Director of Every Home for Christ in Mongolia. He came to the United State for seminary, and participated in pastoring Mongolian Church here. The church later became a daughter church of our daughter church in Ulaanbaatar, focusing on pastoring the Mongolian immigrants living in the Greater Los Angeles area. California is the state with the largest population of Mongolian immigrants in the United States. In the Los Angeles area, most of the Mongolian ethnic group lives in the area near Korean town and has a close relationship with the Korean community. Although the population of Mongolian immigrants is smaller than other Asian immigrants, the Holy Spirit still does wonderful work among the ethnic groups of Mongolian immigrants in the United States. May God use this church to lead the Mongols living in Los Angeles to know the love of Jesus Christ in a foreign land, and at the same time bring the gospel to them and become their real dependence and hope in their lives.

代禱事項：06/23/2020

1. 請為教會在 La Brea Apartments (公寓社區) 內，針對蒙古裔居民的福音外展事工祝福代禱。社區內住著很多的蒙古裔居民。
2. 也求主在該社區內賜給他們一個福音外展的場地。教會目前主日聚會的場地（在一韓國教會內）將另有他用，不能再借給他們使用，所以教會急需尋找另一個合適的場地，至少需要2個房間，分別能容納40個大人，及20個孩子。求主賜下地點，大小，價格都合適的場地，他們需要在今年12月前搬入新的地方。
3. 求神賜給牧師同工智慧能力，在疫情期間請為有需要的肢體禱告，患難時有主為依靠，病痛中蒙主得醫治。

安提阿蒙古靈糧堂 Antioch Mongolian Church

加入 joined : 2012年6月

地點 Location : Glenview, IL

主任牧師 Senior Pastor Rev. Nassa Tumennasan

網址

簡要介紹: 06/23/2020

安提阿蒙古靈糧堂是2012年六月才加入生命河的一間新分堂，位於伊利諾州的Glenview鎮，在加入生命河以前，已成立了7年，該堂的Nasaa牧師經蒙古分堂的Batbold牧師引介，非常認同生命河的異象，希望加入這個大家庭。Nasaa牧師於2003年7月按立為牧師，服事於蒙古一所韓國教會，2003年受邀來美在一間韓國教會服事，直到2005年成為獨立教會。2010年他們邀請生命河蒙古分堂的Batbold牧師主持該堂5週年特會，因而認識了生命河靈糧堂。在瞭解過各宗派後，2012年六月參加本堂的牧者聯禱會時決定要加入生命河的大家庭。他們是當地一個頗具影響力的蒙古教會。願神使用Nasaa牧師及該堂，成為向美國中部各地的蒙古人傳福音的管道。

Antioch Mongolian Church, located in Glenview, Illinois, was started in 2005, and joined River of Life family in June 2012. Pastor Nasaa, the lead pastor of Antioch Mongolian Church, through the introduction of Pastor Batbold of our daughter church in Ulaanbaatar, identified with the vision of River of Life, and wish to join the family.

Pastor Nasaa was ordained in July 2003, and was serving in a Korean church in Mongolia. He was invited to serve in a Korean church in the United States in the same year, and the church became an independent church in 2005. Then in 2010, they invited Pastor Batbold from River of Life's Mongolian daughter church to host their 5th Anniversary Conference, and got to know the River of Life family through that. After learning about different denominations, and participating in River of Life's pastoral prayer conference in June 2012, they decided to join and be part of the River of Life family. They are now a very influential church among Mongolians locally. May God use Pastor Nasaa and the church as a conduit for the gospel to Mongolians across the central United States.

代禱事項：05/21/2020

1. 請為教會的各樣事工祝福禱告，由於蒙古關閉，許多蒙古學生和老人無法返回蒙古，教會的弟兄姊妹開放家庭，安排寄宿和安慰這些學生和老人。請為這些家庭和蒙古的重新開放祈禱。
2. 請為教會的姊妹Dariimaa .P祈禱，她的兩個腎臟都無法正常工作，正在尋找移植，求主的恩典和憐憫。
3. 教會的姊妹中有4名孕婦，請在冠狀病毒大流行期間為她們的安全祈禱，求神保守她們，賜平安給她們。

舊金山蒙古靈糧堂 Immanuel Mongolian Christian Church of San Francisco

加入 joined : 2013 年8 月

地點 Location : San Francisco, CA

主任牧師 Senior Pastor Pastor Otgonbaatar Ochir

網址

簡要介紹: 06/23/2020

舊金山蒙古靈糧堂 (Immanuel Mongolian Christian Church) 是位於舊金山的一間蒙古教會，成立於2007年6月，致力於向居住在舊金山地區的蒙古移民傳福音。他們對我們蒙古分堂的Batbold牧師非常敬重，每次Batbold 牧師來到生命河，他們都會邀請他去教會講道。該堂主任牧師Otgonbaatar Ochir牧師也曾來生命河參加牧者聯禱會，對生命河的異象及事工非常認同，對劉彤牧師也十分敬佩。2013年8月，教會決定正式加入生命河靈糧堂的大家庭，成為繼洛杉磯、安提阿蒙古教會後第三間加入生命河的美國蒙古教會。他們在阿拉米達也建立分堂，Odgerel Jugder現在是阿拉米達分堂的負責人。願他們帶領移居灣區的蒙古人都能認識主耶穌基督及祂的救恩。

Immanuel Mongolian Christian Church, started in June 2007, is a Mongolian church located in San Francisco, working to preach the gospel to the Mongolian immigrants in the San Francisco Area. They has great respect to Pastor Batbold, the lead pastor of our Mongolian daughter churches. Every time Pastor Batbold came to River of Life, they would invite him to preach in their church. Pastor Otgonbaatar Ochir, the lead pastor of this church, had participated in the pastor prayer conference in our church. He had identified with our vision and ministry, and has great respect to Pastor Tong Liu. In August 2013, the church decided to officially join the River of Life family, and became our third Mongolian daughter church in the United States, along with Mongolian Christian Church in LA and Antioch Mongolian Church. They also established a branch in Alameda, and Odgerel Jugder is now the head of the Alameda branch. May God use them to bring many Mongolian Immigrants living in the Bay Area to know Jesus Christ and receive His salvation.

代禱事項 : 01/08/2020

1. 請為舊金山蒙古靈糧堂和東灣阿拉米達分堂的牧者禱告，求神興起教會，讓教會在各個層面上都經歷聖靈的大能和同在，祝福他們在舊金山地區為蒙古族裔的服事。
2. 請為教會的各樣事工禱告祝福，求神使用教會的弟兄姊妹，服事中有喜樂，忍耐中有盼望，在愛中持續的成長。